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BlueXP 连接器的间歇性连接问题：活动/非活动状态

适用于适用于

• BlueXP

• 本地连接器

问题描述问题描述

• BlueXP 连接器间歇性地显示"活动/非活动"状态，偶尔会陷入加载循环。

• 在 BlueXP UI 上观察到这种行为，并伴随着容器初始化的延迟

1.开始安装 BlueXP 连接器包 - 任务需要很长时间。
2.安装后，将 VM BlueXP 连接器添加到 BlueXP UI 会显示"待处理"状态。
3.监控虚拟机上的容器显示容器启动延迟。
4.BlueXP UI 状态在循环中在"活动"和"非活动"之间切换

'NetApp provides no representations or warranties regarding the accuracy or reliability or serviceability of any information or recommendations
provided in this publication or with respect to any results that may be obtained by the use of the information or observance of any recommendations
provided herein. The information in this document is distributed AS IS and the use of this information or the implementation of any recommendations or
techniques herein is a customers responsibility and depends on the customers ability to evaluate and integrate them into the customers operational
environment. This document and the information contained herein may be used solely in connection with the NetApp products discussed in this
document.'
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